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　　Life is a mirror. If we smile to her, she would also return the happinessto us. But if we cry, she would be disappointed. Therefore, we should bepositive toward life, so as to get happiness.
　　生活就是一面镜子。如果我们对她微笑，她也会回报我们幸福。但如果我们哭泣，她会很失望。因此，我们应该积极的态度对待生活，从而得到幸福。
　　Actually, happiness is everywhere if we keep a good attitude. As we keep agood mood, our world will be a sunny land, which is resounded with soft music.However, if we are pessimists, we\'ll find our world is full of darkness.
　　其实，如果我们保持良好的心态幸福无处不在关于奋斗初中英语作文关于奋斗初中英语作文。如果我们保持一个好心情，我们的世界将是一个充满阳光的地方，充满了柔和的\'音乐。然而，如果我们是悲观主义者，我们会发现我们的世界充满了黑暗。
　　While on the other side, happiness is not a destination but ajourney.Because there\'s no paradise at all, but we can make a paradise if we\'rehard-working and intelligent. So we should work like we don\'t need money, smilelike we\'ve never been hurt, and perform ourselves like no one can see us.
　　而另一方面，幸福不是目的地，而是一段旅程。因为根本就没有天堂，但如果我们勤劳有智慧，我们可以自己弄一个天堂。所以我们应该就像我们不需要钱一样工作，就像从未受伤过一样微笑，就像没有人能看到我们一样表演。
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　　I\'m happy every day, because I like working. While working, I can get a lotof happiness. But I prefer the world outside which is much more interesting.
　　我每天都很开心，因为我喜欢工作。在工作的时候，我可以得到很多快乐。但我更喜欢外面更有趣的世界。
　　I\'m living in the mountainous area now, beyond which is the beautiful seawhere I have never been. I want to enjoy myself at the seaside very much, so Ihave to tramp over the mountains at first. Although I often stumble on darkmountains, I\'m not afraid of, because I don\'t want to give up my dream. If Ilose heart, I will be a penniless failure. I must always go on. Maybe victory isnext to me. A little more diligence will take me there.
　　我现在生活在山区，在那外面是我从未有过的美丽的大海。我非常想在海边自我享受，所以我首先要走过山区。虽然我经常会在黑暗中绊倒，但我不害怕，因为我不想放弃我的梦想。如果连心都丢了，我将会是一败涂地。我必须一直走下去。也许胜利就在我身边。再努力一点点我就可以成功。
　　What\'s more, my present work is an apple tree, which is very tall. Butthere are so many apples in the tree. If I want to eat the apples, I shouldclimb up the tall tree at first. It seems a little difficult to me, but it\'sworth doing. I\'m still young, and I\'m so strong and powerful enough to live andfight. I believe I can taste the sweetest apples by my hard work.
　　而且我目前的工作就像是一棵很高的苹果树关于奋斗初中英语作文初二作文
　　树上有很多苹果。如果我要吃苹果，我首先得爬上那棵树。对我来说似乎有点难，但是值得的。我还年轻，我足够强大去生活和斗争。我相信通过我自己的努力我能尝到甜甜的苹果。
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